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Fokkersoverleg georganiseerd op 18 februari met als gastspreker geneticus Dr. Pieter Oliehoek.   

VFR aangepast naar aanleiding van de aangenomen voorstellen op de ALV 2017. 

In 2017 zijn er een aantal nestbezoeken afgelegd bij fokkers. De nesten waren goed verzorgd en 
werden in goed ingerichte omgevingen gehouden. Er werden 3 nieuwe fokkers bezocht toen de 
geboren pups ongeveer 6 weken oud waren. Met deze nieuwe fokkers is ook voor de bevalling 
contact gezocht of zij nog vragen hadden c.q. bezoekje handig vonden voordat het nest 
geboren zou worden. 2 fokkers vonden dit niet nodig, 1 fokker stelde dit zeer op prijs en daar is 
een lid van de commissie naar toe gegaan.   

Voor ieder reglementair nest zijn er puppypakketten samengesteld en is ervoor gezorgd dat 
deze bij de fokker voor de pupkopers beschikbaar waren.  

De commissie is drie keer bij elkaar gekomen.  

Enkele commissieleden zijn naar vergaderingen, lezingen geweest, t.w.: 

• Lezing kennistour Raad van Beheer Sam Turner: propriocepsis bij pups  

• Sam Turner: Balans en coördinatie bij honden  

• Jaarvergadering van de I.L.U. namens rasvereniging  

• Vergadering Dogachtigen namens de rasvereniging    

Wilma is bezig geweest om zoveel mogelijk stamboomgegevens te achterhalen en deze 
gegevens te categoriseren zodat Pieter Oliehoek een analyse kan maken van ons ras de 
Leonberger en de eerste Mean Kinship berekening kan maken. 

Verder is zij sinds enkele jaren lid van de Gezondheidscommissie van de Internationale 
Leonberger Unie. Deze commissie heeft het verzoek gekregen een internationaal 
gezondheidsenquêteformulier samen te stellen die dan vervolgens door alle clubs gebruikt kan 
worden. Omdat alle gegevens uniform zijn weergegeven, zijn de gegevens veel gemakkelijker te 
analyseren, zodoende kunnen we een vinger aan de pols te houden hoe het gesteld is met de 
gezondheid van de Leonbergers in het algemeen. 
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